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Hoofdlijnenverslag van de internetconsultatie 

 

Wijzigingsbesluit Beleidsregels grote rivieren 

 
(Internetconsultatie van 16 oktober tot en met 13 november 2023) 

 

 

In het kort 

De Beleidslijn grote rivieren is erop gericht de veiligheid tegen overstromingen te waarborgen en 

de ruimtelijke kwaliteit te verbeteren. Om deze reden schrijft de beleidslijn voor in welke gevallen 

je wel en niet mag bouwen in het rivierbed.  

Voor de Limburgse Maasvallei is in 2020 afgesproken dat wanneer een dijk aan de norm voldoet, 

het gebied achter de dijk niet langer onder de beleidslijn hoeft te vallen. In andere delen van 

Nederland is dit al het geval.  

Met het ter consultatie voorliggende wijzigingsbesluit vervallen de eerste gebieden uit de 

beleidslijn achter de dijk, omdat de dijk aan de norm voldoet. Hiermee is het in die gebieden niet 

langer noodzakelijk om bij een geplande bouw een vergunning van Rijkswaterstaat aan te vragen.  

 

Wat is het doel? 

De Beleidslijn is erop gericht bouwen in het rivierbed zoveel mogelijk te voorkomen. Daarmee blijft 

het in de toekomst mogelijk om rivierverruiming door verbreding en verlaging uit te voeren. 

Daarmee draagt de Beleidslijn bij aan het veilig houden van Nederland.  

 

Voor wie belangrijk 

• Burgers in de betreffende gebieden; 

• Waterschap Limburg: 

• Betreffende gemeenten; 

• Provincie Limburg. 

 

Wat verandert er? 

Op de locaties waar de beleidslijn komt te vervallen zijn de regels ervan niet langer van 

toepassing. Hierdoor is er in die gebieden bij ruimtelijke ontwikkelingen of bouw niet langer een 

vergunning van Rijkswaterstaat noodzakelijk. 

 

De reacties 
Er kon worden gereageerd op deze regeling en de toelichting. Er is één reactie ingediend, deze is 

niet openbaar.  

 

Hoofdlijnen van de inhoudelijke reactie 
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De indiener dacht dat door de wijziging een aantal bebouwde percelen naar stroomvoerend regime 

waren verplaatst. Door die wijziging zou herontwikkeling niet mogelijk zijn.  

 

Reactie ministerie: 

Er is intussen rechtstreeks contact geweest met de indiener waarbij is uitgelegd dat door deze 

wijziging deze bebouwde percelen níét verplaatst zijn naar stroomvoerend regime. De indiener kon 

deze uitleg volgen.  


